

10/20/2024  
報告事項

1. 梁師母已於 10 月 10 日蒙主恩召，回歸天家。她的家人懇請大家以捐款替代送花支票寄给 EFCA 东区教会扩展基金，在备注栏注明“412-9110”，并将支票寄至：  
**EFCA Donor Service, 901 East 78th Street, Minneapolis, MN 55420**。  
也可以通过以下链接捐款：  
<https://efcaeast.com/give/>。懇請大家為梁師母一家代禱，求主安慰他們在這段艱難的時刻。願主的平安與他們同在。
2. 今天的聖經故事英文及發音學習是 1:10-2:00 pm, 教室 C. 歡迎邀請新朋友一起參加！
3. 如果您是已受洗的基督徒參加 LCCC 敬拜 3 个月以上想成为 LCCC 会员，请告诉牧师长老，教会来宾室和教会网站有申请表。
4. 2024 年 11 月 14-16 日，北美宣教大会 (ICOM) 将会在我们莱城举办。地址：Central Bank Center, 430 W Vine St. Lexington, KY 40507。如果您想参加，请到田牧师那里了解详情并报名。如果报名人数达到 20 人以上，我们将会以教会的名义报名，大会将会给我们很大的优

- 惠。报名截止日期：2024/10/31 日。
5. 今年 11 月 24 日，教堂将举行洗礼。如果您想受洗，请告诉您的小组负责人；如果您没有加入小组，请告诉牧师长老。
  6. 2024 年 11/30 日晚，LCCC 将会举办一年一度的感恩见证会。参与作见证的人数暂定为 5-7 人，欢迎弟兄姊妹踊跃报名参加。如您想要做见证，请找 Lily 姊妹了解详情和报名。
  7. 2024 年 12/26-29，使者将会在巴尔的摩 (MD) 举办全球华人差传大会 (CMC)。现在正在优惠报名。报名网址：  
<https://www.thecmc.org/>
  8. 2024 年 12/27-30 日，芝宣将会在芝加哥举办华人基督徒大会。现在也正在优惠报名，报名网址：  
<https://cccmforhim.org/cccc/2024/>

10/20/2024

感恩和代禱

1. 为教会的合一祷告
2. 为教会新朋友的跟进祷告。
3. 为教会的牧师、长老、执事同工祷告。求主赐给他们智慧、力量和服侍的心，牧养和治理莱城教会。
4. 为周三祷告会祷告。求主将祷告的负担赐予更多的肢体，让我们认识到祷告是我们教会、家庭和个人复兴的基础。“神阿，我们称谢你，我们称谢你，因为你的名相近，人都述说你奇妙的作为。”诗 75：1。
5. 为教会各个小组祷告。求主加添每个小组长信心和力量，也将火热爱主的心放在每一位肢体的生命中。
6. 为年长者和身旁有需要的肢体祷告。

10/20/2024  
Announcement

1. Mrs. Leung has returned to the Lord on October 10th. Her memorial service will be held on Monday, October 14th, at 2 PM at Oldham, Roberts & Powell Funeral Home. Please keep her family in your prayers during this difficult time, asking for God's comfort and peace to be with them. May the Lord's peace surround them.
2. The Bible story and English pronunciation learning session today will be from 1:10 to 2:00 PM, in Classroom C. Feel free to invite new friends to join us!
3. If you are a baptized Christian who has attended LCCC worship for more than 3 months and would like to become an LCCC member, please inform the pastor or elders. Application forms are available in the church guest room and on the church website.
4. There is a baptism at the church on 11/24/2024. Please tell your cell group leader if you want to get baptized, or let pastors and elders know if you haven't joined a group.
5. The North American Mission Conference (ICOM) will be held in our city of Lexington from November 14-16, 2024. The venue is Central Bank Center, 430 W Vine St., Lexington, KY 40507. If you would like to attend, please contact Pastor Tian for more details and to register. If more than 20 people sign up, we will register as a church group, and the conference will offer us a significant discount. The registration deadline is October 31, 2024.
6. On the evening of November 30, 2024, LCCC will hold its annual Thanksgiving Testimony Night. The number of participants giving testimonies is tentatively set at 5-7 people. Brothers and sisters are encouraged to sign up and participate. If you would like to share your testimony, please contact Sister Lily for more details and to register.
7. From December 26-29, 2024, Ambassadors for Christ will hold the Global Chinese Mission Convention (CMC) in Baltimore, MD. Early registration is now open. Registration website: <https://www.thecmc.org/>
8. From December 27-30, 2024, the Chinese Christian Conference will be held in Chicago. Early registration is now open. Registration website: <https://cccmforhim.org/cccc/2024/>

10/20/2024

Praise and Prayer

1. Pray for the unity of the church
2. Pray for the follow-up of new friends in the church.
3. Pray for LCCC pastors, Elders, deacons, coworkers. May God give them wisdom, power, and willing heart to lead and teach LCCC congregation.
4. Pray for prayer meeting every Wednesdays. May the Lord grant more members the burden of prayer, helping us recognize that prayer is the foundation for the revival of our church, families, and individuals. 'We give thanks to you, O God; we give thanks, for your name is near. We recount your wondrous deeds.' Psalm 75:1.
5. Pray for LCCC small group leaders. May the Lord increase the faith and strength of each group leader and may the fervent love for the Lord be placed in the life of every member.
6. Pray for elderly and bodies in need.